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Actuele vragen:
Afgelopen vrijdag ontvingen ouders van de onderbouw van KC Snijders bij 
gevoegde mail van school.

Onze fractie was bijzonder verrast om te lezen dat KC Snijders dit besluit genomen heeft. Wij vragen 
ons dan ook af of de wethouder ook van op de hoogte was van dit besluit en of zij hierover contact 
heeft gehad met de KC Snijders? Heeft de wethouder samen met de school gesproken over hun 
zorgen en samen met hen gekeken om deze zorgen het hoofd te bieden? Hoe hebben de andere 
scholen dit opgepakt voor hun onderbouwen? Graag een reactie van de wethouder. 
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Na het lezen van deze review is onze fractie benieuwd wat de wethouder van de aanbevelingen 
vindt. Welke neemt ze graag mee en welke niet in een nieuwe versie van het actieplan en wanneer 
kunnen wij deze nieuwe versie verwachten in de raad? Afhankelijk van de beantwoording wil de 
fractie mogelijk deze brief alsnog agenderen. 


